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Bestyrelsesforslag nr. 1 

 

 

 

Bestyrelsen har foranlediget, at ialt 5 allétræer er blevet fældet inden for de sidste to år. Der har 

været gode begrundelser for fældningerne: De berørte husstande er placeret, således at der er 

mangelfuldt lys i haverne.  

Der har været beboerreaktioner mod de pågældende fældninger. Og set i bagklogskabens lys ville 

det måske have været mere korrekt at vende temaet på generalforsamlingerne.  

Derfor foreslår bestyrelsen, at træerne i alleerne fremover ikke bliver fældet, før det er 

godkendt af generalforsamlingen.  

 

Bestyrelsen 


